
 

 

 

 

Aan de leden van de gemeenteraad van Dalfsen 

Geacht Raadslid, 

Op 16 oktober heeft u de rapportage van het rekenkameronderzoek naar de vergunningverlening van evenementen en 
handhaving in uw raadscommissie behandeld. Bij deze behandeling heb ik u mondeling toegelicht op welke wijze ik 
invulling wil geven aan de adviezen van de Rekenkamercommissie.  

Daarbij heb ik naar voren gebracht dat het vaststellen van beleidsregels met betrekking tot evenement én het verlenen 
van vergunningen de bevoegdheid is van de burgemeester en dat het in mijn ogen ook verstandig is om de positie van 
de raad in dit verband ook bescheiden te laten zijn. Zoals ik letterlijk zei: cliëntelisme ligt op de loer als het gaat om het 
daadwerkelijk verlenen van vergunningen bij evenementen. Dat neemt niet weg dat ik mij de adviezen met betrekking 
tot het borgen van de veiligheid ter harte neem en u te zijner tijd ook graag informeer over de wijze waarop ik daar 
invulling aan gegeven heb.  

1) Daarbij gaat het over de vraag wanneer een risicoscan uitgevoerd dient te worden én het moment waarop 
burgemeester en vergunningverlenende ambtenaar met elkaar contact hebben over de te volgen werkwijze 
c.q. procedure. Dit alles met name bij de zwaardere B evenementen. In dit verband zijn door u worden als 
préscan gebruikt om de te volgen richting enigszins aan te duiden 

2) De jaarlijkse evaluatie van het proces van vergunningverlening voor evenementen en de resultaten van de 
handhaving hierop. Deze zullen wij op het RIS plaatsen. Overigens werd ook door u aangegeven dat het niet de 
bedoeling is dat dit op het niveau van individuele evenementen gebeurd. 

Ik zal u in het voorjaar schriftelijk informeren over het verloop en het is uiteraard aan u of u vervolgens een en ander 
wilt agenderen. 

Met vriendelijke groet, 
 
Han Noten 
 

Bijlage: beleidsregels evenementen 


